
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde  
Den 23. januar 2025 fra kl. 17.30–20.00  

Susåskolen afd. Holsted 

Tilstede: Stefan, Dorte, Camilla, Bendt, Stine, Palle, Nikolaj, Sisse, Maria F., Mette, Lisbeth, 

Rikke M., Julius 

Fravær: Mads, Søren, Zander, Maria S. 

Gæst: Administrativ leder Stine Kongsgaard  
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

216 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

• Dagsorden godkendt 

217 - 17.35-18.00 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Tanker om skolemad  

• Info om organisering af spec. område i Næstved 

• Orientering om fællesmøde mellem skolebestyrelsernes 
formandskab i Næstved den 27/1-25 

 
Referat: 
Kort orientering om det nationale skolemadsprojekt – yderligere 
information ønskes for nærmere drøftelse i skolebestyrelsen. 
Orientering om organisering af specialområdet i Næstved, der vil 
have tre niveauer for elever. På Susåskolen vil vi have elever på 
niveau 1. 
27/1 afholdes fællesmøde for skolebestyrelsernes formandskab, hvor 
Palle deltager. Der vil være besøg af formanden for ”Skole og 
forældre”. 
Orientering om Susåskolens praktikforløb med lærerstuderende fra 
Absalon. Susåskolen er uddannelsesskole. 
 

218 – 18.00-18.25 

Afslutning af budget 2024 og 
præsentation af budget 2025 
(I/B) 
 

• Administrativleder Stine deltager i punktet og fremlægger 
resultatet af budget 24, og præsenterer rammerne for budget 25.  

• Budget 25 skal godkendes i bestyrelsen (der er endnu ikke meldt 
endelige tal ud, det forventes inden mødet) 

 
Referat: 
Orientering om resultatet af budget 24. 
Godkendelse af budget 25.  
”Pay for it”-ordning med købekort til skolens kantiner på afd. Glumsø 
og Holsted er i proces. 
 

 Pause 

219 – 18.30 -19.00 • Ledelsen giver en tilbagemelding fra skoleudviklingssamtalen den 
3. januar, hvor Lisbeth deltog som forældrerepræsentant.  



  

Kort præsentation af 
elementer fra 
skoleudviklingssamtalen.  
(I/D) 
 

• Vedhæftet er både dias brugt til skoleudviklingssamtalen og 
vores skoleaftale.     

 
Referat: 
Præsentation af de vigtigste elementer fra skoleudviklingssamtalen 3. 
januar 2025 med skolechef Søren Kokholm.  

 

220 – 19.00 -19.30 
Timefordelingsplan for 25/26 – 
herunder skemastruktur  
(B) 
 

• På bestyrelsesmøde i november kiggede vi på udkastet til den 
nye skemastruktur og timefordelingsplan. Denne har nu været i 
V-MED og til kommentering på afdelingerne.  

• Bestyrelsen vedtager endelig timefordelingsplan. 
 
Referat: 
Timefordelingsplanen, herunder skemastukturen, for 25/26 er 
godkendt med den ændring, at der på 8. årgang tilføres en 
naturfagstime og børnehaveklassen får 23 lektioner om ugen. 
Den samlede pausetid efter 4. lektion nedsættes fra 50 til 40 
minutter. 
 

220 – 19.30 -19.40 
Karakter på 6.-7. årgang 
(B) 
 

• Ønsker bestyrelsen at der uddeles karakterer på 6.-7. årgang. 
Ledelsen præsenterer kort deres tanke om ikke at indføre 
karakterer på 6.-7. årgang.  

 
Referat: 
Beslutning om at der ikke gives standpunktskarakterer i 6. og 7. 
klasse. Der kan gives opgavekarakterer i foråret 7. klasse sammen 
med mundtlig feedback. 
 

221 – 19.40 -19.45 
Evt.  
 

• Tanker om elementer til årsberetningen til sommer 

• Til info - Topmøde på børne og unge området i Næstved 
kommune afholdes den 13. maj 2025 – invitation og program 
kommer senere 

• Skal der være temamøde i februar og hvilket tema? 

• … 
 
 
Referat: 
Opmærksomhed på muligheder og begrænsninger med 
praktikpladser på 7. og 8. årgang - det undersøges nærmere. 
 

222 – 19.45 - 20.00 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

 
Referatet er godkendt. 

Punkter til kommende møder  25. februar 2025 - Glumsø 

• Emner til årsberetning/½års skriv 
• Godkendelse af lokale valgfag (7.-8. årgang)  
• Drøftelse af elementer fra kvalitetsprogrammet for folkeskolen 

ex projektopgaven og juniormesterlære.   
• Status omkring inklusion og 20.2 (Jane) 

• Evt. Dilemma – tema afklares på januar-mødet 



  

• Dannelse – hvor er vi med arbejdet på skolen 
• …… 

 
 
 


